



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

香港新界屯門山景邨

Tel : 852-2464 3731 Fax : 852-2464 3243 Web site : <http://www.yottkp.edu.hk>

Email : [office@email.yottkp.edu.hk](mailto:office@email.yottkp.edu.hk)

No. 20-21/40

敬啟者：

## 家長日

三月二十八日(星期日)為中一至中五級家長日，屆時將派發上學期學生成績表。為減少社交接觸和人群聚集，教育局建議學校在現階段不應舉行實體大型活動，包括家長日。因此，家長日將以網上形式舉行。現特函邀請家長陪同子女，以學校學生帳戶登入班主任 ZOOM 會議ID，於當天與班主任會晤，總結學生上學期表現。唯個別學生家長或須親臨本校與班主任及相關老師面談。

如未能於班主任所編排的時間出席家長日或有垂詢，請與班主任聯絡。

此致  
各家長

仁愛堂田家炳中學校長  
吳潔容謹啟

二零二一年三月十二日

請家長於以下指定時間，網上 / 親臨本校\_\_\_\_\_室與班主任面談。

上午	8:30 / 9:00	9:00 / 9:30	9:30 / 10:00	10:00 / 10:30	10:30 / 11:00	11:00 / 11:30	11:30 / 12:00	12:00 / 12:30

下午	1:30 / 2:00	2:00 / 2:30	2:30 / 3:00	3:00 / 3:30	3:30 / 4:00	4:00 / 4:30		

----- ✂ -----

回 條 (請於 15/3 填妥交回班主任)

敬覆者：

本人為\_\_\_\_\_班學生\_\_\_\_\_之家長，敬悉 貴校於三月二十八日舉行「家長日」，

本人 / 我們 (如果可以，請偕同配偶) 將會 / 未克於編定時間出席家長日。

家長簽署：\_\_\_\_\_

No. 20-21/40

二零二一年三月 日



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

香港新界屯門山景邨

Tel : 852-2464 3731 Fax : 852-2464 3243 Web site : <http://www.yottkp.edu.hk>

Email : [office@email.yottkp.edu.hk](mailto:office@email.yottkp.edu.hk)

No. 20-21/40

12 March 2021

### Parents' Day

The S1-5 Parents' Day will be organized on 28 March (Sunday). Student report cards for the first term will be distributed. To reduce social contact and group gathering, the Education Bureau advised the school against large-scale events including parents' day. As such, the Parents' Day will be organized online. Please use the school account of your child to join the form teacher's Zoom meeting and meet the form teacher with your child together to discuss the student's performance in the first term. It should be noted that some parents may be invited to come to the school in person to meet the form teachers and other teachers concerned.

If parents are unable to attend the Parents' Day at the time specified or have other enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung  
Principal

**To facilitate the meeting with the form teacher, please come to Room \_\_\_\_\_ at the time specified below:**

AM	8:30 / 9:00	9:00 / 9:30	9:30 / 10:00	10:00 / 10:30	10:30 / 11:00	11:00 / 11:30	11:30 / 12:00	12:00 / 12:30

PM	1:30 / 2:00	2:00 / 2:30	2:30 / 3:00	3:00 / 3:30	3:30 / 4:00	4:00 / 4:30		

----- ✂ -----

Reply Slip (To be returned to the form teacher on 15/3)

\_\_\_\_\_ March 2021

I am the parent of \_\_\_\_\_ (student) of Class \_\_\_\_\_. I acknowledge the arrangements of the Parents' Day on 28 March. I / we (if possible, please come with your spouse) will / will not attend the meeting at the time specified.

Parent signature: \_\_\_\_\_

No. 20-21/40